





We are professional logistics and professional transportation services, we are ready to send your goods **all over the world**, get the best promo from us especially this week, send your goods now.





لوبكس هي شركة رائدة في مجال النقل والخدمات اللوجستية, تتميز بخبراتها المتنوعة والممتدة لسنوات , نعمل في العديد من القطاعات المحورية, ونختص في مجال الخدمات اللوجستية من حيث النقل والشحن , نؤمن بأنِّنَّ الخدمات اللوجستية تمثل أحد أركان اقتصاد الوطن , وتسهم - وفق محاور رؤية 2030 - في بناء اقتصاد قوي ومزدهر. هذا الإيمان هو .هدفنا, والريادة منهجنا, والتطور شغفنا, والمنافسة وجهتنا

66 ABOUT US! ____

Lubex is a leading company in the field of transportation and logistics services, distinguished by its diverse and years-long experience. We work in many pivotal sectors, and specialize in the field of logistics services in terms of transportation and shipping. We believe that logistics services represent one of the pillars of the nation's economy, and contribute - in accordance with the axes of Vision 2030 - In building a strong and prosperous economy. This belief is our goal, leadership is our approach, development is our passion, and competition is our destination.





أهدافنيا

نسعى لأن نكون الخيار الأول في تقديم حلول النقل والخدمات ,اللوجستية المتقدمة, وذلك من خلال الابتكار المستمر شركائنا مع التركيز على الكفاءة والموثوقية و بناء علاقات طويلة الأمد مع

Company Mission

We seek to be the first choice in providing logistics solutions, through continuous innovation and building long-term relationships with our partners, with a focus on efficiency and reliability.

رؤيتنــا ــــــ

أن نقدم خدماـت لوجستـية متكاملة. ذات جودة عالية وأسعار تنافسية تلبي الإحتياجات المختلفة لضمان حصول عملائنا على .أفضل تحرية ممكنة

Vision And Mission Company Vision

To provide integrated logistics services of high quality and competitive prices that meet different needs to ensure that our customers get the best possible experience.





التطـور **Evolution**

نُواكب أحدث التطورات في مجال النقل والخدمات اللوجستيَّة نبحث عن حلول حديدة ومبتكرة لتقديم خدمات نقل وشحن وخدمات لوجستية أكثر .كفاءة وفعالية

We keep pace with the latest developments in the field of transportation and logistics services We look for new and innovative solutions to provide more efficient transportation, and effective shipping and loaistics services.

OUR VALUES

نستخدم أحدث التقنيات والأدوات لضمان تقديم خدمات ,عالية الجودة. نلتزم بجميع التزاماتنا تجاه عملائنا Commitment ونعمل على تنفيذ جميع متطلباتهم بدقة وفاعليه

الإلتزام

We use the latest technologies and tools to ensure high quality services. We adhere to all our obligations towards our customers, and we work diligently to implement all their and requirements accurately effectively.



نسعى جاهدين لتقديم خدمات نقل وشحن وخدمات لوجستية تلبى احتياجات عملائنا وتتجاوز توقعاتُهم. نلتزم بأعلى معايير الجودة في جميع عُملياتنا، بدءًا من الاستلام وحتى التسليم.

We strive to provide transportation, shipping, and logistics services that meet our customers' needs and exceed their expectations. We adhere to the highest quality standards in all our operations, from receipt to delivery.

الجودة Quality



خدماتنكا OUR SERVICES

الشحن والتوصيل

خدمات شحن سريعة وموثوقة تلبي احتياجات المتاجر الإلكترونية والأفراد.

SHIPPING AND DELIVERY

Fast and reliable shipping services that meet the needs of online stores and individuals

تسليم آخر ميل

توصيل المنتجات إلى العميل النهائي بكفاءة واحترافية

LAST MILE DELIVERY

Delivering products to the end customer efficiently and professionally

النقل الثقيل

نقل آمن وفعال للأحمال الضخمة والمرتفعه. - مدعومًا بالخبراء ولوابد هيدروليكية ذات سعة عالية.

HEAVY TRANSPORT

Safe, efficient transport for oversized loads—powered by experts and high-capacity lowbeds.

تجهيز وتغليف الطلبات

خدمات تعبئة وتغليف عالية الجودة لضمان سلامة المنتجات أثناء النقل

ORDER PREPARATION AND PACKAGING

High-quality packaging services to ensure the safety of products during transportation

النقل البري

نقل البضائع والمعدات الثقيلة والخفيفة باستخدام أسطول متنوع من اللوابد والسطحات وستاير.

LAND TRANSPORT

Transporting heavy and light goods and equipment using a diverse fleet of trucks, flatbed trucks and trailers.

التخزين

توفير مستودعات مجهزة لحفظ وتنظيم البضائع قبل نقلها.

STORAGE

Providing equipped warehouses to store and organize goods before transporting them.

OUR FLEET OF TRUCKS



Dimension: L18M W3.30M H1.30M



CAPACITIES: 10 TON - 45 TON
Normal Lowbeds
لوابد عادية

Dimension: L18.5M W3.30M H1M



capacities: 45 ton - 60 ton Special Lowbeds لوابد سبشل Dimension: L19M W4M H80CM



capacities: 60 ton - 150 ton Hydraulic Lowbeds لوابد هیدرولیك Dimension: L15M W3.30M H50CM



CAPACITIES: 5 TON - 70 TON
LOW Lowbeds
لوابد منخفضة

OUR FLEET OF TRUCKS





Flatbeds سطحات



Vans فان



Curtain Sides ستایر

FROM OUR صور من FROM OUR اعمالنا WORK























شركة لوبكس للخدمات اللوجستية LUBEX LOGISTICS SERVICE

FROM OUR WORK























شركة لوبكس للخدمات اللوجستية LUB=X ليوبكس للخدمات اللوجستية LUBEX LOGISTICS SERVICE

OUR PARTNERS IN SUCCESS











JAWA LOGISTICS

